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Spoštovani članice in člani SLS, 
 

v Slovenski ljudski stranki vam ob  jutrišnjem obhajanju Marijinega 
vnebovzetja, Velikega šmarna, želimo, da največji krščanski praznik – 

praznik upanja, ki pomeni poklon krščanstva ženi, preživite lepo in mirno v 
spoštovanju sočloveka in svojih najdražjih. 

 
Podpredsednica SLS Olga Franca 

 
 

NAPOVEDNIK DOGODKOV ZA TEDEN OD 17.8. DO 
23.8.2009 
 
Petek, 14. avgust 2009: 

 DRŽAVNA SLOVESNOST OB 90. OBLETNICI ZDRUŽITVE PREKMURSKIH SLOVENCEV Z MATIČNIM 
NARODOM 

 JERNEJEVO 2009  (prireditve potekajo od petka, 14.8. do ponedeljka, 24.8.2009 v občini 
Šentjernej) 

 
Sobota, 15. avgust 2009: 

 VELIKI ŠMAREN IN PRAZNOVANJA OB TEM PRAZNIKU 
 34. MEDNARODNI FESTIVAL »GRAŠKA GORA POJE IN IGRA«  

 
Nedelja, 16. avgust 2009: 

 FOTONATEČAJ »NAJLEPŠE FOTOGRAFIJE 4. TEKA GORE NAD IDRIJO«  
 
Ponedeljek, 17. avgust 2009: 

 90. OBLETNICA ZDRUŽITVE PREKMURSKIH SLOVENCEV Z MATIČNIM NARODOM 

 
SLS O NOTRANJEPOLITIČNIH TEMAH TEDNA 
 
SLS PODPIRA REORGANIZACIJO POLICIJE IN ZAHTEVA PRIJAZNEJŠE POLICISTE 
NOVINARSKA KONFERENCA POSLANCA SLS GVIDA KRESA NA TEMO AKTUALNE PROBLEMATIKE S 
PODROČJA DELA POLICISTOV IN REORGANIZACIJE POLICIJE 
 
Na današnji novinarski konferenci (petek, 14. avgusta 2009) je poslanec SLS Gvido Kres v luči aktualne 
javne razprave o delu policistov, predvsem primera nedavnega streljanja v Ljubljani, v katerem je 69-letni 
upokojeni univerzitetni profesor umrl zaradi strelov policistov, dva policista pa sta pristala v bolnišnici, in 
vseh vprašanj, ki jih tudi ta tragični dogodek odpira v zvezi policijskim delom tako na ravni slovenske 
policije, policijskega sindikata in javnosti, podal nekaj opozoril in pobud. Poslanec SLS Gvido Kres je 
poudaril, da SLS podpira reorganizacijo slovenske policije, predvsem v smeri večje učinkovitosti že 
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razpoložljivega kadra in zmanjšanja birokratskega dela, kjer je to smiselno. Ob tem je Kres izpostavil 
nujnost, da policija postane prijazna in učinkovita, ne pa učinkovita in groba.  
Kres je opozoril, da se prepogosto dogaja, da policisti preveč "bomabastično, grobo" in odločno nastopajo 
v "popolnoma normalnih postopkih, ko se državljani srečajo s preprostim prometnim prekrškom" in ob 
tem spomnil na nedavni primer na portoroški plaži, ko je policija dramatično legitimirala in odpeljala na 
policijsko postaja nedolžnega državljana, ki je prišel v Portorož na dopust. V takšnih postopkih bi morali 
policisti po prepričanju poslanca SLS Gvida Kresa pri opravljanju svojega dela ravnati bolj diskretno, 
spoštljivo, z umirjeno ter prijazno komunikacijo, kajti ni vsak državljan, ki se sreča s policistom ali se 
znajde v policijskem postopku kar nek kriminalec.  
Poslanec SLS Gvido Kres je zato predlagal Ministrstvu za notranje zadeve RS in Slovenski policiji, da 
usposobi svoje kadre tudi na področju prijaznega in spoštljivega komuniciranja z ljudmi in podal 
konkretne pobude: 

o izobraževanje policistov v komunikacijskih veščinah 
o izobraževanje policistov v psihologiji 
o kakovosten izbor policijskih kadrov, ki bodo imeli sposobnost delati z ljudmi. 

 
“Kajti Slovenija je dežela prijaznih ljudi in turistično prijazna 
dežela. To moramo ostati  in temu mora slediti tudi policija 
s kakovostnim izborom kadra, ki bo imel sposobnost delati 
z ljudmi,” je dejal Kres
Poslanec SLS Gvido Kres je predstavil tudi predlog SLS, da 
se organizira delo policije na način, da bi bil konkreten 
policist zadolžen za konkretno lokalno območje, na katerem 
bi deloval. Posledice takšne organiziranosti se po njegovem 
mnenju ne bi odražale v večjem nadziranju državljanov, 
temveč bi lahko policisti lažje zaznali »utrip terena« ter tako 
lažje tudi prepoznali, preprečili in rešili morebitne težave. 
Kres je izpostavil tudi pomisleke ustrezni razporeditvi že 
obstoječega policijskega kadra.  »Pretirana birokratizacija 
na vseh ravneh v državi, tudi v policiji, zagotovo pripomore k 

temu, da ljudje preveč presedijo v pisarnah, namesto da bi izvajali delo na terenu«, je dejal poslanec SLS 
Gvido Kres. Pobude o bolj prijazni policiji izpostavlja SLS sedaj, ker ob napovedani reorganizaciji policije 
želi stranka glasno opozoriti na vse dele reorganizacije, ne samo na številčnost kadra. 
Kres je izrazil tudi svoje strinjanje z oceno dr. Alenke Šelih, priznane strokovnjakinje s področja 
kriminologije, kazenskega prava in človekovih pravic, ki jo je podala v intervjuju v današnji izdaji časopisa 
Dnevnik, kjer pravi, »da postajamo bolj represivna družba« in da »tudi diskurz, ki se pojavlja v javnosti in 
parlamentu, je vse bolj represiven, veliko je zagovornikov trde roke«. Ob tem je Kres spomnil, da je prav 
predsednik SLS mag. Radovan Žerjav spomladi pisal pismo predsedniku Državnega zbora RS dr. Pavlu 
Gantarju, v katerem je opozoril na nizko raven političnega komuniciranja v Državnem zboru RS in pozval k 
bolj odgovorni javni besedi in dialogu na parlamentarnih sejah in odborih, saj morajo poslanci biti za 
zgled.  
Na novinarsko vprašanje, ali je policija postala bolj represivna pod trenutno vlado, je poslanec SLS Gvido 
Kres dejal, da takšno stanje v policiji "ni delo te vlade", ampak se je to razvijalo vse od osamosvojitve 
naprej. Takoj po osamosvojitvi je bila slovenska policija poznana kot prijazna policija, je poudaril in dodal, 
da ne ve, kaj je botrovalo k nastanku takšne klime med policisti, meni pa, da je ta klima prisotna tudi 
drugje po Sloveniji. Glede zaščitne opreme za policiste je Kres predlagal, da bi policija zaščitne jopiče in 
tudi nekatero drugo zaščitno opremo lahko delila s civilno zaščito, vojsko, s čimer bi omogočili 
racionalnejšo porabo sredstev. 
Ob razpravi o delu policistov pa je poslanec SLS Gvido Kres še izpostavil zavzemanje SLS za enako 
obravnavanje vseh državljanov, ne glede na njihove osebne okoliščine. Poudaril je tudi, da še zdaleč ni 
pomembno pozornost usmerjati le v delo policistov na splošnih policijskih postajah, temveč na vseh 
ravneh – tudi na področju gospodarskega in drugega kriminala. Nedopustno namreč je, da policist v 
nekem predalu za daljše obdobje pozabi neko Interpolovo depešo, in da zadeve, ki jih policija preiskuje in 
opravi postopke v predkazenskih postopkih, potem ne dobijo nikakršnega epiloga in zadeve vse po vrsti 
zastarajo. Spomnil je, da je SLS ves čas z zaskrbljenostjo spremljala dogodke v zadevi Patria, in zahtevala 
odgovore ter hitro zaključeno preiskavo te zadeve. 
 
KOMENTAR PODPREDSEDNICE SLS OLGA FRANCA V ZVEZI S POLEMIKO GLEDE OBNOVE PARTIZANSKE 
BOLNIŠNICE FRANJA 
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»V SLS smo partizansko Bolnišnico Franja, ki ima evropski status 
kulturnega spomenika, vselej razumeli kot spomenik humanosti, 
plemenitosti in človeške solidarnosti. Nekdanji minister za okolje in 
prostor iz vrst SLS Janez Podobnik se je po neurju v letu 2007, ki je med 
drugim hudo prizadel tudi ta spomenik državnega pomena, zavzel za 
njeno strokovno obnovitev, za sanacijska dela in predvsem pa celovito 
rešitev zalednih voda na tem območju. V SLS poudarjamo, da je pri 
reševanju te problematike ključna ravno celovita rešitev zalednih voda, 
predvsem hudournikov, ki na tem območju ogrožajo naselke nad 
Bolnišnico Franja in gozdnato območje.« 
 
Olga Franca, podpredsednica SLS 
 

 
POSLANEC SLS JANEZ RIBIČ JE TA TEDEN ODGOVARJAL NA NOVINARSKO VPRAŠANJE O ŠTUDENTSKEM 
DELU IN PODAL KOMENTAR NA NEDAVNO IZJAVO MINISTRA BREZ LISTNICE ZA RAZVOJ IN EVROPSKE 
ZADEVE MITJE GASPARIJA, DA JE ŠTUDENTSKO DELO NAPAKA. 
 

 

V SLS si v prvi vrsti želimo čimbolj kakovosten in konkurenčen študij na 
slovenskih univerzah. Bistvenega pomena pa je seveda dostopnost študija 
vsakemu posamezniku pod enakimi pogoji in ne glede na njegov socialni 
status. 
Dandanes, ob vseh odpuščanjih in vsak dan večji brezposelnosti, nas v SLS 
zelo skrbi, kako zagotoviti dostopnost študija. Vemo, da je študentsko delo 
tisto, ki marsikateremu študentu omogoči, da sploh lahko študira, in ob tem 
dejstvu smo lahko nad izjavo ministra brez listnice za razvoj in evropske 
zadeve Mitje Gasparija le zgroženi. V trenutni situaciji bi morala Vlada RS po 
prepričanju SLS nadgraditi sistem štipendiranja, zagotoviti več štipendij in 
tako več mladim omogočiti možnosti za študij, sploh v primerih, kjer njihovi 
starši izgubljajo službe kot po tekočem traku in jim kakovostnega študija ne 
bodo zmožni omogočiti. O trenutnem sistemu študentskega dela pa v SLS 
menimo, da bi moral le-ta biti bolj učinkovit, preglednejši in bolj nadziran, ne 
pa da dopušča toliko anomalij. Absolutno je sistem študentskega dela 
potreben celovite prenove. Študentje, ki opravljajo študentska dela, bi si s 
tem delom dejansko morali nabirati praktične izkušnje s področja svojega 
študija. V SLS podpiramo povezovanje z gospodarstvom na način, da imajo 
študentje po študentskem delu v nekem podjetju možnost se tam tudi redno 
zaposliti. Prav tako menimo, da bi moral biti v posredovanje dela veliko bolj 
vključen Zavod za zaposlovanje RS, ali da morda v celoti prevzame to vlog, 
saj nam prekomerno bogatenje nekaterih lastnikov študentskih servisov na 
račun izkoriščanja študentov ne more biti v ponos.  
Študentsko delo torej ne bi smelo predstavljati nelojalne konkurence 
mladim diplomantom, ampak bi moralo ostati nekakšen socialni korektiv in 
vir dragocenih izkušenj za nadaljnje zaposlovanje. Predvsem pa nas v SLS ne 
zanima, ali državo več stane trenutni sistem ali morebitni sistem popolnega 
štipendiranja, temveč nas zanima, kateri sistem manj stane naše študente 
in njihove družine in predvsem: kateri sistem bo mladim omogočil 
kakovosten študij in praktične izkušnje na način, da bodo v roku doštudirali 
in po diplomi imeli možnost zaposlitve.  
 

 
NOVA GENERACIJA SLS OB SVETOVNEM DNEVU MLADINE: SPOŠTOVANA VLADA RS, V DANAŠNJI 
GOSPODARSKI KRIZI SMO TUDI MLADI! 
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Mladi smo moč! 
 

 

Ljubljana, 12. avgust 2009 - V Novi generaciji SLS, podmladku Slovenske 
ljudske stranke se zavedamo pomena mladih v družbi, česar se zaveda tudi 
Generalna skupščina OZN, ki je leta 1999 razglasila današnji 12. avgust za 
Mednarodni dan mladine. V Novi generaciji SLS zato na današnji dan 
opozarjamo, da se mladim tudi v Sloveniji daje vse premalo pozornosti oz. 
se nasploh ideje mladi in njihove probleme ignorira. Še posebej bi radi 
poudarili, da Vlada RS problemov mladih ne rešuje prednostno, ampak jih 
podaja na stranski tir in jih namerava reševati »ko bodo boljši časi«, ob tem 
pa Vlada RS pozablja, da ko je kriza, je kriza za vse, ne le za upokojence in 
delavce. Spoštovana Vlada RS, v današnji gospodarski kriza smo tudi mladi! 
Tako v Novi generaciji SLS opozarjamo na vrsto problemov, s katerimi se 
soočamo mladi - vse od izobraževanja, zaposlovanja in do urejanja 
stanovanjskih problemov naših mladih družin. Vse težave, s katerimi se 
soočamo mladi, nam ne dajejo nobenih pravih priložnosti, da se izkažemo in 
da se počutimo kot enakovredna družbena skupina. 
V Novi generaciji opozarjamo, da je treba ustrezno urediti študentsko delo, 
treba je uvesti ukrepe za pomoč mladim pri prvem stanovanjskem 
problemu, pomoči mladim družinam …Skratka, vsi našteti in še nekateri 
drugi problemi kažejo na to, da mladi niso neposredno vključeni v 
oblikovanje boljšega splošnega družbenega stanja. Statistični podatki iz 
konca leta 2008 kažejo na to, da je v Sloveniji skoraj 20% prebivalstva 
mladih. 
V Novi generaciji SLS opozarjamo tudi na dramatično zaskrbljujoče podatke, 
da je bilo v prvem četrtletju leta 2009 brezposelnih 12.000 mladih ali za 
odstotek več kot pred enim letom. Med mladimi v Sloveniji se povečuje tudi 
redno uživanje alkohola, mladi od 15. do 24. leta pa so tudi najbolj 
ogrožena skupina na slovenskih cestah. 
Vse prevečkrat se v javnem življenju pojavlja tudi ideološko deljenje mladih, 
čemur v Novi generaciji močno oporekamo, ker se zavedamo, da mladi 
lahko dosežemo tisto kar nam pripada samo tako, da stopimo skupaj in 
tako pokažemo našo moč. Mladi smo moč, ki se je premalo zavedamo. 
 
Bor Zgonc, predsednik Nove generacije pri SLS 

 
POSLANEC SLS JANEZ RIBIČ: ZA OHRANITEV ORIGINALNEGA ALJAŽEVEGA STOLPA NA VRHU TRIGLAVA 
 
Ministrstvo za kulturo RS mora storiti vse za zaščito originalnega Aljaževega stolpa na vrhu Triglava! 
 
 Ljubljana, 12. avgust 2009 – SLS se pridružuje nedavni pobudi društva Prijatelji Triglava in današnjemu 
pozivu s strani Svetovnega slovenskega kongresa v zvezi z ohranitvijo Aljaževega stolpa v svojem originalu 
na vrhu najvišje slovenske gore Triglav. »Aljažev stolp je po prepričanju SLS eden izmed najmočnejših 
simbolov slovenstva«, poudarja poslanec SLS Janez Ribič. SLS ob tem še opozarja, da mora Ministrstvo za 
kulturo RS storiti vse, da ustrezno in strokovno zaščiti Aljažev stolp na vrhu Triglava tako, da bo stolp v 
svojem originalu tam stal še najmanj prihodnjih sto let. »Aljažev stolp ni komercialni predmet, temveč 
simbol slovenstva, poln zgodovinske vrednosti, in velik spomin vsakega planinca, ki se je kdajkoli povzpel 
na vrh Triglava,« še pravi poslanec SLS Janez Ribič. Kot so pred kratkim že opozorili tudi v Novi generaciji, 
podmladku SLS, Aljažev stolp nikakor ne sme postati predmet komercialnega interesa nekega muzeja. 
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V Novi generaciji (NG) so bili pred dnevi sicer zelo presenečeni nad izjavo ministrice za kulturo Majde 
Širca, da v vsej svoji strokovnosti poda izjavo, v kateri primerja dve izjemni stvaritvi, ki se jih enostavno 
sporočilno ne da primerjati. Tako je kulturna ministrica Majda Širca v eni izmed svojih izjav v medijih 
Aljažev stolp obravnavala enako kot kakšen kip in ne simbol slovenstva, kar Aljažev stolp nedvomno je 
(izjava ministrice v medijih z dne 8. avgust  2009 v kateri pravi: »Isto velja, kot če bi govorili o Robovem 
vodnjaku«). V NG SLS so tudi že javno pozvali ministrico za kulturo Majdo Širca, da naj bo pri morebitnem 
nadaljnjem obravnavanju kateregakoli slovenskega simbola bolj previdna in razumevajoča do vseh, ki »v 
sebi čutimo in nosimo vsaj kanček slovenskega ponosa«. Ob tej ministričini izjavi so v NG SLS opozorili, da 
izjava ministrice kaže na to, da kulturna ministrica enostavno ne loči simbolov slovenstva od slovenskih 
umetnin. 
 
NOVA GENERACIJA SLS: MINISTRSTVO ZA KULTURO RS MORA STORITI VSE ZA ZAŠČITO ORIGINALNEGA 
ALJAŽEVEGA STOLPA NA VRHU TRIGLAVA 
 

 

Ljubljana, 10. avgust 2009 - V Novi generaciji SLS, podmladku 
Slovenske ljudske stranke, podpiramo vsa prizadevanja 
društva Prijatelji Triglava v zvezi z ohranitvijo Aljaževega 
stolpa, ki je po našem prepričanju eden najmočnejših 
simbolov slovenstva, poleg lipicancev, knežjega kamna … 
Hkrati pa obsojamo izjavo ministrice za kulturo Majdo Širca, ki 
jo je dne 8. 8. 2009 podala v izjavi za medije in v kateri pravi: 
»Isto velja, kot če bi govorili o Robovem vodnjaku«. 
 
V Novi generaciji SLS smo presenečeni nad izjavo ministrice za 
kulturo Majde Širca, ki v vsej svoji strokovnosti poda izjavo, v 
kateri primerja dve izjemni stvaritvi, ki se jih enostavno 
sporočilno ne da primerjati. Tako kulturna ministrica Majda 
Širca Aljažev stolp obravnava enako kot kakšen kip in ne 
simbol slovenstva, kar Aljažev stolp nedvomno je. 
V Novi generaciji SLS javno opozarjamo ministrico za kulturo 
Majdo Širca, da je pri morebitnem nadaljnjem obravnavanju 
kateregakoli slovenskega simbola bolj previdna in 
razumevajoča do vseh, ki v sebi čutimo in nosimo vsaj kanček 
slovenskega ponosa, kajti s svojo nedavno izjavo je ministrica 
pokazala, da enostavno ne loči simbolov slovenstva od 
slovenskih umetnin. 
Od ministrice za kulturo Majde Širca bi ob taki napaki seveda 
lahko zahtevali več, vendar v Novi generaciji SLS upamo, da se 
ministrica zaveda, da je naredila simbolno veliko napako ter jo 
namerava tudi popraviti. 
V Novi generaciji SLS ob tem še opozarjamo, da mora 
Ministrstvo za kulturo RS storiti vse, da primerno in strokovno 
zaščiti Aljažev stolp na vrhu Triglava tako, da bo stolp v svojem 
originalu tam stal še najmanj prihodnjih sto let ter da ne bo 
postal predmet komercialnega interesa nekega muzeja. 
 

 
SLS O GOSPODARSKIH TEMAH TEDNA 
 
POSLANEC SLS GVIDO KRES: »VLADNA POLITIKA NA PODROČJU TROŠARIN IN NAFTNIH DERIVATOV JE 
NEUSTREZNA IN NE PRIPOMORE K IZBOLJŠANJU TRENUTNEGA GOSPODARSKEGA STANJA V SLOVENIJI.« 
 

Ljubljana, 10. avgust 2009 – SLS pred jutrišnjim ponovnim povišanjem cen naftnih 
derivatov v Sloveniji že tretjič letos opozarja, da je vladna politika na področju trošarin 
in naftnih derivatov popolnoma zgrešena in neustrezna v času trenutnih gospodarskih 
okoliščin. SLS zato ponovno poziva Vlado RS k takojšnjemu znižanju trošarin na 
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pogonska goriva in razbremenitvi slovenskega gospodarstva ter končnega uporabnika naftnih derivatov v 
Sloveniji.  
»Z visokimi cenami naftnih derivatov pa država tudi na vrhuncu turistične sezone odganja vse tranzitne 
potnike in tranzitni tovorni promet stran od slovenskih bencinskih črpalk, to pa je po prepričanju SLS 
izredno negospodarno, saj si država sama odreka te prilive v svoj proračun,« še opozarja poslanec SLS 
Gvido Kres. 
SLS je že 14. julija letos opozorila, da je Vlada RS na svoji dopisni seji v tistih dneh sprejela spremembo 
Uredbe o določitvi zneska trošarine za energente, po kateri so se ponovno zvišale tako trošarine za 
plinsko olje za pogon oz. dizel kot tudi trošarine za bencin. Višje trošarine so po opozorilih SLS pravzaprav 
neposredna višja dodatna davčna obremenitev in s takšnim ukrepom se ne spodbuja domača potrošnja. 
Vlada RS je nedavno tudi javno priznala, da z višjimi trošarinami krpa proračunski primanjkljaj, kar SLS v 
teh časih označuje za zgrešeno strategijo Vlade RS. 
 
 
VODJA PS SLS JAKOB PRESEČNIK: ZASTARANJE KAZNIVIH DEJANJ V ZADEVI PATRIA MEČE SLABO LUČ NA 
SLOVENIJO 
 

Ljubljana, 7. avgust 2009 – SLS z zaskrbljenostjo spremlja dogodke v zadevi Patria, je 
ob današnji novici o dokončnem zastaranju suma dveh kaznivih dejanj v zadevi Patria 
poudaril vodja PS SLS Jakob Presečnik. »V SLS smo že takoj, ko so se v javnosti začele 
pojavljati informacije o podkupninah in provizijah, zahtevali odgovore in hitro 
zaključeno preiskavo te zadeve. Do tega še ni prišlo, namesto tega pa sta vsaj dva 
suma kaznivih dejanj že zastarala,« je še pridal Presečnik. Ravno tako smo v SLS ves 
čas pozivali Vlado RS, da zaradi  nesmotrnosti in pomanjkljivosti v izpolnitvi pogodbe s 
strani Patrie nemudoma odstopi od pogodbe in zahteva povrnitev morebitne že 
izplačane kupnine. 
Presečnik je prepričan, da bi bilo slednje in pa hitro zaključena preiskava o zadevi 

Patria s primernimi sankcijami za vse odgovorne za Slovenijo zagotovo najboljše. »V luči trenutne 
finančno-gospodarske krize so zagotovo denarna sredstva veliko bolj potrebna za druge namene, da o 
posledicah za mednarodni ugled Slovenije, ker preiskava še zdaleč ni končana, pač pa bo očitno 
zastarala, sploh ne govorim,« je zaključil vodja PS SLS Jakob Presečnik, in dodal, »da ob tem SLS ponovno 
poziva MNZ in ostale pristojne organe, da pohitijo z obravnavo zadeve Patria in tako preprečijo, da bi 
zastaral še kakšen sum kaznivega dejanja.« 

 
SLS ČLANI 
 
MEDŽUGORJE 1. - 6. AVGUST 2009, 20. FESTIVAL MLADIH 28 LET MARIJINEGA PRIKAZOVANJA (PRVO 
PRIKAZOVANJE 24. JUNIJA 1981) 
 

 

Festival mladih, 20. po vrsti, ki sva se ga udeležili z najmlajšo hčerko Vito 
Marto, je potekal pod geslom in Kane Galilejske: »Storite vse, kar vam bo 
rekel!« Letošnjega festivala se je udeležilo več kot 50.000 mladih in manj 
mladih iz več kot 70 držav. Somaševalo in spovedovalo pa je skupno prek 
600 duhovnikov. Kot je rekla neka novinarka po radiu, ki sem ga slučajno 
odprla: »To je treba videti in doživeti, z besedami dogajanja ni mogoče 
opisati." 
Na srečanju, ki je bilo omamno lepo, ni bilo niti enega najmanjšega 
incidenta, kar je posebej na koncu poudaril tudi tamkajšnji župnik. 
Izjemno globoko doživljanje se je zrcalilo v veselih ljudeh, ki so imeli veliko 
iskric v očeh.  
Sama sem dne 2. avgusta 2009 prisostvovala tudi videnju, ki je potekalo 
na prostem pri "Plavem križu" pod slovito Crnico, kjer se je prvič prikazala 
Marija.  
Sporočilo naše Gospe, kot ga je na kraju samem povedal duhovnik, ki je 
spremljal vidkinjo Mirjano:  "Dragi otroci! Prihajam, da vam z materinsko 
ljubeznijo pokažem pot, po kateri morate hoditi, da bi bili čim bolj podobni 
mojemu Sinu in s tem bližji in dražji Bogu. Ne zavračajte moje ljubezni. Ne 
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odrekajte se odrešitve in večnega življenja zaradi začasnosti in praznine 
tega življenja. Med vami sem, da vas vodim in kakor mati opominjam. 
Pojdite z menoj.«  
Duhovnik je še povedal, da Mirjana zagotavlja, da je bila sončna svetloba 
ves čas za Gospo.  Po Mirjaninem mnenju je ta svetloba znamenje Jezusa, 
ki nas je ves čas osvetljeval z vso Njegovo ljubeznijo. »Naša Gospa 
blagoslavlja vse prisotne in vse predmete, ki so jih prinesli v blagoslovitev, 
je še dejala vidkinja Mirjana" 
To lepoto želim deliti z vami.  
 

dr. Marta Ciraj 

 
NOVA ČLANICA SLOVENSKE ŽENSKE ZVEZE PRI SLS 
 

 

Slovenska ženska zveza pri SLS je v julijskih dneh dobila "novo članico" Viko 
Viktorijo. Rodila se je 24. julija 2009 zakoncema Starman. Podpredsednica SLS 
Olga Franca je v pretekli dneh bila na prvem obisku pri mami Vesni Starman, 
predsednici Ženske zveze Slovenske Istre, in njeni novorojenki Viki Viktoriji. 
Vika Viktorija je po besedah mamice Vesne zaenkrat še zelo, zelo pridna. 
 
SLS čestita srečnim staršem in jim želi še naprej veliko radostnih starševskih 
trenutkov, vsej družinici pa še naprej obilo zdravja in družinskega veselja. 
 

 
SLS O NAJ SLOVENCIH TEDNA 

 
Na 10. mednarodni glasbeni delavnici in festivalu 
Jazzinty so prireditelji iz zavoda LokalPatriot v 
sredo, 12. avgusta,  v Novem mestu podelili 
nagrado za jazzovsko skladbo leta, jazzon 2009. 
Mednarodna strokovna komisija jo je prisodila 
skladbi Smeh in solze brestaniške pevke Tjaše 
Fabjančič, občinstvo pa je nagradilo skladbo "Mind 
Your Step" Tjaše Perigoj.  
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